

استمارة إعادة تفعيل الحساب DORMANT ACCOUNT REACTIVATION REQUEST FORM

Date

التاريخ

I/we the undersigned hereby request Khaleeji Commercial Bank B.S.C. ("KHCB") to activate my/our below mentioned account(s):

أطلب أنا الموقع/نطلب نحن الموقعين أدناه من المصرف الخليجي التجاري ش.م.ب. (المصرف) إعادة تفعيل الحساب المذكور/الحسابات المذكورة أدناه:

APPLICANT

مقدم الطلب

Name	<input type="text"/>	الاسم
Account Number	<input type="text"/>	رقم الحساب:
ID / CR	<input type="text"/>	الرقم الشخصي/ السجل التجاري
Date of Dormant Status	<input type="text"/>	تاريخ تحوّل الحساب الي حساب خامل

I/we the undersigned hereby declare that:

- All information mentioned in and documents provided with the Application Form are true, correct and accurate.
- I/we did not hide any information from KHCB which may affect KHCB's decision to activate my/our account(s).
- I/we shall inform KHCB immediately in writing and provide the supporting documents evidencing any change in any of the information which I/we declared to KHCB.
- I/we have read and understood the terms and conditions of the account opening available on KHCB's website and agree to abide by them as may be amended from time to time.
- I/we have read and understood the Profit Allocation Schedule and Service Charges Schedule available on KHCB's Website.
- I/we will periodically visit KHCB's Website to familiarize myself/ourselves with any changes that KHCB may conduct on the account opening terms and conditions or the Profit Allocation Schedule or the Service Charges Schedule.

أقر أنا الموقع/نقر نحن الموقعين أدناه:

- بأن جميع المعلومات التي تم ذكرها في والمستندات التي تم إرفاقها مع استمارة الطلب صحيحة وسليمة ودقيقة.
- بأنني لم أقم/بأننا لم نقوم بحجب أي معلومات عن المصرف والتي من شأنها التأثير على قرار المصرف لتفعيل الحساب.
- إخطار المصرف كتابياً وعلى الفور وتزويده بالمستندات اللازمة التي تثبت ذلك إذا تغيرت أي من المعلومات التي تم الإفصاح عنها للمصرف.
- بأنني أطلعت وقرأت وفهمت/بأننا اطلعنا وقرأنا وفهمنا شروط وأحكام فتح وإدارة الحساب المتوفرة على موقع المصرف الإلكتروني وأوافق/نوافق على الالتزام بها حسبما يتم تعديلها من وقت لآخر.
- بأنني أطلعت وقرأت وفهمت/بأننا اطلعنا وقرأنا وفهمنا جدول تخصيص الأرباح وجدول رسوم الخدمات المتوفرين على موقع المصرف الإلكتروني.
- بأنني سأقوم/بأننا سنقوم بصفة دورية بزيارة موقع المصرف الإلكتروني للاطلاع على أي تعديل قد يجريه المصرف على شروط وأحكام فتح وإدارة الحساب أو جدول تخصيص الأرباح أو جدول رسوم الخدمات.

Client Signature

توقيع العميل

FOR BANK USE ONLY

لإستخدام المصرف فقط

Processed by:

Verified by: